
Sakskøbing Boligselskab
007 - Egevænget

Referat

Møde mandag den 10. september 2024 kl. 17.00

Udsendt den:
15. september 2024

Deltagere:
9 beboere repræsenterede 9 husstande

Boligorganisationen:
Lene Rørholt, Anne Villadsen, Margit Hansen og Jan Holm

Boligkontoret:
Mads Kornum og Ove L Larsen

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af stemmetællere
3. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde, samt godkendelse 

af afdelingens driftsbudget, for det kommende år.
4. Behandling af indkomne forslag
5. Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter
6. Valg af tre medlemmer til repræsentantskabet
7. Eventuelt

1. Valg af dirigent

Lene Rørholt blev foreslået og valgt til dirigent.

Dirigenten kunne konstatere, at afdelingsmødet var indkaldt jf. vedtægterne og derfor 
var beslutningsdygtigt. Der var ikke indvendinger mod dette.

2. Valg af stemmetællere

Jan Holm og Margit Hansen blev valgt som stemmetællere.

3. Fremlæggelse af beretningen siden sidste møde, samt godkendelse 
af afdelingens driftsbudget, for det kommende år._________________

Afdelingsformand Vibeke Balling aflagde bestyrelsens beretning, for tiden siden sidste 
møde:
Formanden roste beboerne for deres tålmodighed og samarbejde ved den igangværende 
renovering.

Beretningen blev godkendt.



Herefter gennemgik Ove L Larsen budgettet for 2025, og berørte de enkelte poster.

I den forbindelse fremkom der enkelte spørgsmål og kommentarer fra beboerne. 
Der blev spurgt ind til budgettet vedr. 25 nye Havelåger a'4000 kr stk.
Dvs. 100.000 kr

Dette blev uddybet.

Budgettet blev godkendt med 0 stemmer imod og 18 stemmer for.

4. Behandling af indkomne forslag_______________________________

Der var indkommet et forslag. Vedr. skure/drivhuse i afdelingen.

Det blev besluttet at skure /drivhuse kan laves i træ eller metal i grå nuancer. 
Afdelingen udleverer EN slags grå maling, hvis andre nuancer af grå ønskes, er dette for 
beboers egen regning.
Max størrelse 4 m2 skal være fritstående i baghaven, 0,5 m fra hæk og Im fra husmur. 
Der skal ansøges om opsætning ved Boligselskabet, jævnfør gældende regler.

5. Valg af afdelingsbestyrelsen og suppleant

Vibeke Balling og Gitt Gaardbo blev genvalgt.
Ingen suppleanter.________________________________________

6. Valg af medlemmer til repræsentantskabet
Afdelingsbestyrelsen.

7. Eventuelt________________________________________________________
Der blev talt om dræbersnegle, og der blev udvekslet ideer og gode råd for at komme 
dem til livs.

Mødet sluttede kl. 17.45

Godkendt den

Underskrift

Godkendt -<5^4

Formand Vibeke Balling
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